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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 11. april 2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 578 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 
Løhde (V).

Spørgsmål nr. 578:
’’I beretningen vedr. B 215 af 21. september 2010 bemærkede SF, som min-
dretal i udvalget, at "arbejdet går unødigt langsomt". Er ministeren fortsat enig 
heri og vil ministeren tage initiativer, der kan medvirke til en hurtigere proces?”

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af SUU alm. del – spørgsmål 577. Som det 
fremgår heraf, er der igangsat en proces om udvikling af en videreuddannelse 
for sygeplejersker inden for diplomrammen.

Når der skal tilrettelægges en ny videreuddannelse er det væsentligt, at par-
terne i den oprindelige arbejdsgruppe (Danske Regioner, KL, Undervisnings-
ministeriet, FTF, Dansk Sygeplejeråd, Sundhedsministeriet samt Sundheds-
styrelsen) opnår enighed om bl.a. indholdet i og finansieringen af videreud-
dannelsen. 

Arbejdsgruppen søger – under de gældende vilkår – at tilrettelægge en vide-
reuddannelse, som alle parter kan støtte.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Gertrud Rex Baungaard
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